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Hjälmarbadens Villaägareförenings årsmöte 16 juni 2012. 

1. Årsmötets öppnande  

Carl Dolk förklarar mötet öppnat. 

2. Parentation 

Inget har hänt under året. 

3. Fråga om stadgeenlig kallelse utgått 

Mötets deltagarer svarade JA på denna fråga. 

4. Fastställande av dagordning 

Punkt 5.e stryks eftersom den är felaktig. 

5. Val av ordförande, sekreterare, protokolljusterare och rösträknare för 
årsmötet 

A. ordförande förslag: Carl Dolk 

Carl Dolk väljs till ordförande för mötet. 

B. sekreterare 

Michael Ekenborg väljs till sekreterare för mötet. 

C. två protokolljusterare 

Bella Cajfeldt och Conny Berneborn väljs till justerare. 

D. två rösträknare 

Bella Cajfeldt och Conny Berneborn väljs till rösträknare för mötet. 

E två revisorer 

 

6. Föredragning av 2011-2012 års verksamhetsberättelse 

Carl Dolk läste upp verksamhetsberättelsen för verksamhetsår 2011-2012. 

7. Föredragning av bokslut och revisionsberättelse 

Carl Dolk läste upp revisionsberättelse för verksamhetsår 2011-2012.  

8. Redovisning budgetförslag för 2012-2013 

Carl Dolk redovisade budgetförslag för verksamhetsår 2012-2013. 

 



HJÄLMARBADENS VILLAÄGARFÖRENING 

Ekonomisk förening 

Märtavägen 24, 705 95 Örebro 

Org. Nr 775000-1013 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för 2011-2012 års styrelse 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för versamhetsåret 2011-2012. 

10. Val inför 2012-2013 

I tur att avgå: 

A. Bella Cajfeldt ordförande (2 år) 

Daniel Persson valdes till ordförande på 2år. 

B. Lotta Wollarz ledamot(2år) 

Magnus Strömberg valdes till ledamot på 2år. 

C. Ing-Marie Johansson suppleant (2 år) 

Bella Cajfeldt valdes till suppleant på 2år. 

D. Pelle Johansson suppleant (2 år) 

Peter Johansson valdes till suppleant på 2år. 

E. 2 RevisorerMikael Karlberg, Gustav Ölund (1 år) 

Mikael Karlberg och Gustav Ölund valdes om på 1år. 

11. Val av valberedning för Villaägare och samfällighetsföreningen. 

Martin Ekman och Therese Johansson valdes om på ytterligare 1år under samma 
förutsättningar som tidigare. 

12. Nya Medlemmar 

Inga nya medlemmar 

13. Information om Projekt utbyggnad av stadsnät fiber (internet) 

Är man intresserad av statsnät kan man kontakta Martin Larsson. 

Det finns även förslag på att förstärka mobila täckningen i området. 

(Förslag går ut på att man monterar någon typ av förstärkningsutrustning i området.) 

14. Information kring badet. 

Carl Dolk informerade att Villaägareföreningen har tagit över skötseln av badet och har 
skrivit på ett 1-årsavtal med 

kommunen. Peter Johansson (070-558 16 65) är kontaktperson och skötselansvarig för 

badplatsen. 
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15. Information kring bryggor. 

- Inga nya bryggor får byggas utan att styrelsen blivit informerad. 

- Uppdatering av kölistan (finns tillgänglig på årsmötet) Skriver man inte upp sig 

stryks man från listan. Kontaktperson: Per Johansson 019-611 30 99 

Uppföljning av brygginspekteringen (oktober 2012) Inga bryggor har tillfalligt 

föreningen då alla bryggägare har påbörjat renovering. Inga nya bryggor har under året 

blivit ålagda att genomföra förbättringar på bryggan. 

16. Information kring Hjälmarbadens nya hemsida 

Publiceras 18 juni 2012. Adress www.hjalmarbaden.se 

17. Förslag till verksamhet och budget för kommande år 

Ny inspektion av bryggor i oktober 2013.  

Förslag är att ta hit en muddrare på städdagen hösten 2013 (pengar är avsatta i budget) 
för att hjälpa föreningens medlemmar ta bort gamla/farliga stolpar som står kvar i 
vattnet efter renovering av brygga. 

18. Avgifter 

Årsavgift fastslås till 300 kr/år och fastighet 

Ersättning till styrelsen 50kr/person och mötestillfälle. Max 350 kr/person 

19. Framtida projekt 

Inga nya projekt har framförts. 

20. Nästa festkommitté:  

Katarinavägen/Hjälmarbadsvägen. Sammankallande Mats och Harriet Söderberg.  

Ansvar för Städdag höst-lunch, Ev. kräftskiva, valborg, Städdag vår-lunch. 

21. Övriga frågor 
 
Det framkom att en fastighet inte fått kallelse till årsmötet samt att varken 
villaägareföreningen eller samfällighetsföreningen annonserat mötet på anslagstavlan. 
 
Bättring till nästa årsmöte. 
 
Inga övriga punkter. 
 
 
 
Carl Dolk förklarade mötet avslutat. 


